

DEPARTMENT OF INDUSTRY**TELECOMMUNICATIONS ACT***Notice No. SMSE-011-97*

Notice is hereby given that Industry Canada is releasing amendment No. 1 to Issue 8 of the Certification Procedure 01 (CP-01) dated December 13, 1997. The amendment includes changes to the disclosure process of new Customer Premises Equipment (CPE) to network interfaces under the Terminal Attachment Programme (Part I) and editorial changes to the Terminal Equipment Certification/Testing Application and Agreement (Appendix IV).

Copies of this document may be obtained from Tyrell Press Ltd, 2714 Fenton Road, P.O. Box 937, Gloucester, Ontario K1T 3T7, 1-800-267-4862 or (613) 822-0740 (Telephone), (613) 822-1089 (Facsimile). This document is also available electronically on Internet at the following WWW address:

http://strategis.ic.gc.ca/sc_mrksv/spectrum/engdoc/spectf1.html

Interested parties may submit comments concerning this document to the Chairman, TAPAC, 300 Slater Street, Suite 1302A, Ottawa, Ontario K1A 0C8, or at the Internet address kwan.andy@ic.gc.ca within 60 days from the date of publication of this notice. All representations must cite the *Canada Gazette*, Part I, publication date and the notice reference number.

All written comments received in response to this notice will be available for public viewing during normal business hours at the Industry Canada Library, 2nd Floor, 365 Laurier Avenue W, Ottawa, and at the regional offices of Industry Canada in Moncton, Montréal, Toronto, Winnipeg and Vancouver, for a period of one year from the date of receipt of those comments.

Ottawa, December 5, 1997

R. W. McCAUGHERN
Acting Director General
Spectrum Engineering Branch

[50-1-o]

MINISTÈRE DE L'INDUSTRIE**LOI SUR LES TÉLÉCOMMUNICATIONS***Avis n° SMSE-011-97*

Avis est par les présentes donné qu'Industrie Canada publie la modification n° 1 à la version 8 de la PH-01 intitulé « Procédure d'homologation » en date du 13 décembre 1997. La modification comprend des changements à la section de la partie I qui traite des avis de divulgation concernant de nouvelles interfaces entre le réseau et le matériel terminal situé dans les lieux d'un client, visé par le Programme de raccordement de matériel terminal, ainsi que des changements mineurs à l'annexe IV intitulé « Demande et accord relatifs aux essais et à l'homologation de matériel terminal ».

On peut obtenir cette modification en s'adressant à : Tyrell Press Ltée, 2714, chemin Fenton, Case postale 937, Gloucester (Ontario) K1T 3T7, 1-800-267-4862 ou (613) 822-0740 (téléphone), (613) 822-1089 (télécopieur). On peut également se procurer cette modification sur le réseau Internet à l'adresse suivante :

http://strategis.ic.gc.ca/sc_mrksv/spectrum/frndoc/spectrf1.html

Les intéressés peuvent présenter leurs observations concernant le document au Président, CCPRT, 300, rue Slater, Pièce 1302A, Ottawa (Ontario) K1A 0C8, ou à l'adresse Internet kwan.andy@ic.gc.ca dans les 60 jours suivant la publication du présent avis. Toutes les observations doivent indiquer le numéro de référence du présent avis et la date de sa publication dans la *Partie I* la *Gazette du Canada*.

Les observations écrites reçues en réponse au présent avis seront mises à la disposition du public, pendant les heures de bureau, à la bibliothèque d'Industrie Canada, 2^e étage, 365, avenue Laurier Ouest, Ottawa, et dans les bureaux régionaux d'Industrie Canada, situés à Moncton, Montréal, Toronto, Winnipeg et Vancouver, pendant une période d'un an après la date de réception des observations.

Ottawa, le 5 décembre 1997

Le directeur général intérimaire
Génie du spectre
R. W. McCAUGHERN

[50-1-o]